
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 173/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης χώρων του 
δημοτικού καταστήματος Βεργίνας στον εκπολιτιστικό 
και μορφωτικό σύλλογο Βεργίνας «Οι Αιγές». 

 
Σήμερα 14 Απριλίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 15:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
10-4-2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Γ. Κάκαρης, 
19)Β.Παπαδόπουλος, 20)Κ. Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 
22)Α.Δέλλας, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ.Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α.Παπαδόπουλος, 32)Ι.Ασλανίδης, 33)Ι. Σοφρόνωφ, 
34)Γ.Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Α. Γκαμπέσης, 
Χ.Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης, 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                             Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ι.Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 165/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Ασλανίδης, Β.Λυκοστράτης, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Ασλανίδης, Α.Δέλλας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Βασιάδης, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθε ο 
κ.Β.Λυκοστράτης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε ο 
κ.Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Γ.Σουμπέκας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 172/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Νεστορόπουλος, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 173/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ.Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, 
Θ.Αγγελίνας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, Θ.Αγγελίνας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 178/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 181/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Λαζαρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης. 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-4-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

 Το Δημοτικό Κατάστημα της Βεργίνας βρίσκεται στα 498, 500 και 501 οικόπεδα του 
συνοικισμού Βεργίνας και σύμφωνα με την 14439/4439/01-09-1980 απόφαση Ν. Ημαθίας ανήκει 
στην κυριότητα του Δ. Βέροιας. 

 Ο εκπολιτιστικός επιμορφωτικός σύλλογος Βεργίνας “ΑΙΓΕΣ” είναι ένα Σωματείο 
που ιδρύθηκε και λειτουργεί, με το από 26 Νοεμβρίου του 1977  Καταστατικό του, το οποίο 
δημοσιεύθηκε με την υπ΄αριθμ. 28/1978 απόφαση του Πολ. Πρωτοδικείου Βέροιας, μετά την 
τελεσιδικία της οποίας, καταχωρήθηκε στο βιβλίο των αναγνωρισμένων σωματείων του 
Πρωτοδικείου Βέροιας, με αύξοντα αριθμό 539/2000. Έδρα του Συλλόγου «ΑΙΓΕΣ» είναι η 
Βεργίνα της Δημοτικής Ενότητας Βεργίνας του Δήμου Βέροιας.  

 Με την υπ’ αριθμ. 42643/2-8-2013 αίτησή του προς τον Δήμο Βέροιας, ο 
εκπολιτιστικός επιμορφωτικός σύλλογος Βεργίνας “ΑΙΓΕΣ”, αιτείται την δωρεάν παραχώρηση 
για χρήση, για τέσσερα χρόνια: 

 α) του 1ου ορόφου του κτιρίου του Δημοτικού Καταστήματος της Βεργίνας, δηλαδή του 
γραφείου Δημάρχου, της τουαλέτας και της κουζίνας που υπάρχει δίπλα σε αυτό το γραφείο 
καθώς και όλου του χώρου που υπάρχει στον όροφο, πριν από την είσοδο στο γραφείο Δημάρχου. 
Τον 1ο όροφο θα χρησιμοποιήσει ο Σύλλογος ως γραφείο.  

β) του χώρου του θεάτρου (δηλαδή τον χώρο της σκηνής και της πλατείας) που υπάρχει 
στο Δημοτικό Κατάστημα για την εκμάθηση παραδοσιακών χορών και 

γ) του χώρου του υπογείου του κτιρίου και συγκεκριμένα του τμήματος που βρίσκεται στα 
αριστερά της εισόδου του λεβητοστασίου στο υπόγειο. Ο εν λόγω χώρος, αφού διαμορφωθεί 
κατάλληλα ώστε να δημιουργηθεί ξεχωριστή είσοδος σε αυτόν, θα χρησιμοποιηθεί ως μέρος 
έκθεσης παραδοσιακού υλικού του συλλόγου “ΑΙΓΕΣ”. 

Επιπλέον, στην εν λόγω αίτησή του, ο σύλλογος “ΑΙΓΕΣ” αναφέρει ότι το γραφείο 
δημάρχου καθώς και ο χώρος του θεάτρου, θα μπορούν να χρησιμοποιούνται από κοινού με τον 
Δήμο Βέροιας, για την εξυπηρέτηση αναγκών της Δημοτικής Ενότητας Βεργίνας. 

 Σύμφωνα με το άρθρο 185 του Ν.3463/06 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, 
επιτρέπεται, με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, να παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε 
άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα η οποία είναι 
κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 

 Με την υπ΄αριθμ. 316/2011 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Βέροιας, το κλειστό θέατρο της Βεργίνας, δηλαδή το θέατρο που βρίσκεται στο Δημοτικό 
Κατάστημα της Βεργίνας, παραχωρήθηκε δωρεάν για χρήση στην Κοινωφελή Επιχείρηση 
Πολλαπλής Ανάπτυξης (ΚΕΠΑ) του Δήμου Βέροιας. 

Γι’ αυτό, με το υπ΄ αριθμ. 5211/31.01.2014 του τμήματος Αξιοποίησης της Περιουσίας, η 
υπ΄αριθμ. 42643/2-8-2013 αίτηση του συλλόγου «ΑΙΓΕΣ» διαβιβάστηκε στην ΚΕΠΑ του Δήμου 
Βέροιας, η οποία λόγω αρμοδιότητας, θα αποφασίσει για την παραχώρηση του χώρου του 
θεάτρου (δηλαδή του χώρου της σκηνής και της πλατείας) που υπάρχει στο Δημοτικό Κατάστημα 
της Βεργίνας.   

 Με το υπ΄αριθμ. 4555/29.01.2014 έγγραφό του προς το Τμήμα Δημοτικής 
Περιουσίας, ο Νομικός του Δήμου γνωμοδοτεί ότι, ότι το Δημοτικό Συμβούλιο είναι το αρμόδιο 
όργανο του Δήμου που θα αποφασίσει, τελικά, επί της ουσίας, εάν ο εκπολιτιστικός 
επιμορφωτικός σύλλογος Βεργίνας “ΑΙΓΕΣ” είναι νομικό πρόσωπο που ασκεί αποκλειστικά και 
μόνο δραστηριότητα που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. Στην ίδια 
γνωμοδότηση, ο Νομικός συστήνει ότι η εν λόγω απόφαση του Δημοτικού συμβουλίου θα πρέπει 
να εκδοθεί με ειδική και εμπεριστατωμένη αιτιολογία και με απεριόριστη φειδώ, γι΄αυτό και το 
δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να περιγράψει, σε αυτήν, τον κοινωφελή σκοπό για τον οποίο 
γίνεται η παραχώρηση. Ο σκοπός αυτός, θα πρέπει να περιλαμβάνει ευρύτερης ομάδας πρόσωπα 
και ο κοινωφελής χαρακτήρας του Συλλόγου θα πρέπει να επιβεβαιώνεται και από την 
πραγματική δραστηριότητά του.   

 Με το υπ΄αριθμ. 17679/09.04.2014 έγγραφό του προς τον Δήμο Βέροιας, το 
Συμβούλιο της Τοπικής Κοινότητας Βεργίνας γνωμοδοτεί ότι συναινεί για την δωρεάν 



παραχώρηση για χρήση, στον Εκπολιτιστικό Σύλλογο Βεργίνας «ΑΙΓΕΣ», των παρακάτω χώρων 
του κτιρίου του Δημοτικού Καταστήματος Βεργίνας:  

α) του 1ου ορόφου του κτιρίου του Δημοτικού Καταστήματος της Βεργίνας, δηλαδή του 
γραφείου Δημάρχου, της τουαλέτας και της κουζίνας που υπάρχει δίπλα στο γραφείο καθώς και 
όλων των χώρων που υπάρχουν στον όροφο, ο οποίος θα χρησιμοποιείται ως γραφείο του 
Συλλόγου και  

β) του χώρου του υπογείου του κτιρίου του Δημοτικού Καταστήματος και συγκεκριμένα 
του τμήματος που βρίσκεται στα αριστερά της εισόδου του λεβητοστασίου στο υπόγειο.  

Στην ίδια γνωμοδότηση, το Τοπικό Συμβούλιο αναφέρει ότι όλοι οι ανωτέρω χώροι θα 
μπορούν να εξυπηρετούνται από κοινού με τον Δήμο Βέροιας για την εξυπηρέτηση αναγκών της 
Δημοτικής Ενότητας Βεργίνας όταν κρίνεται αναγκαίο.  

Κατόπιν των ανωτέρω, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας, να 
αποφασίσει θετικά, ή όχι, για: 

1) την δωρεάν παραχώρηση για χρήση, στον εκπολιτιστικό επιμορφωτικό σύλλογο 
Βεργίνας “ΑΙΓΕΣ” (από κοινού με την Δημοτική Ενότητα Βεργίνας, ή όχι) του: 

α) ο 1ου ορόφου του κτιρίου του Δημοτικού Καταστήματος της Βεργίνας, δηλαδή του 
γραφείου Δημάρχου, της τουαλέτας και της κουζίνας που υπάρχει δίπλα σε αυτό το γραφείο 
καθώς και όλου του χώρου που υπάρχει στον όροφο, πριν από την είσοδο στο γραφείο Δημάρχου, 
ώστε να τον χρησιμοποιήσει ο Σύλλογος ως γραφείο και 

β) του χώρου του υπογείου του κτιρίου και συγκεκριμένα του τμήματος που βρίσκεται στα 
αριστερά της εισόδου του λεβητοστασίου στο υπόγειο, για τέσσερα χρόνια και 

2)την δυνατότητα να μπορέσει ο Σύλλογος «ΑΙΓΕΣ» να διαμορφώσει κατάλληλα τον 
υπόγειο παραχωρούμενο χώρο, ώστε να δημιουργηθεί ξεχωριστή είσοδος σε αυτόν, για να 
χρησιμοποιηθεί ως μέρος έκθεσης παραδοσιακού υλικού του συλλόγου “ΑΙΓΕΣ”. 

 την χρήση των παραχωρούμενων χώρων και από την Δημοτική Ενότητα Βεργίνας (από 
κοινού χρήση), κ.λ.π.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Η αίτηση του συλλόγου υποβλήθηκε στις 2-8-2013. Ήταν τόσο χρονοβόρα 

η διαδικασία κι έκανε 6 μήνες να έρθει σα θέμα στο Δ.Σ.; 
Βοργιαζίδης: Η αίτηση αρχικά διαβιβάστηκε στην ΚΕΠΑ στις 2-8-2013, γιατί ένας χώρος 

του δημοτικού καταστήματος Βεργίνας ανήκει στην ΚΕΠΑ. Έπρεπε αρχικά να ξεκαθαριστεί τι 
ανήκει στο Δήμο και τι στην ΚΕΠΑ. Στη συνέχεια έπρεπε να γίνει η γνωμοδότηση του νομικού 
συμβούλου, η γνωμοδότηση του συμβουλίου της Τ.Κ. και τέλος να έρθει το θέμα στο Δ.Σ. 

Κοστογλίδου: Η αίτηση του Συλλόγου μιλούσε για παραχώρηση τριών χώρων, εκ των 
οποίων ο ένας ανήκει στην ΚΕΠΑ. Για τους άλλους χώρους που ανήκουν στο Δήμο, γιατί 
καθυστερήσαμε τόσο πολύ το θέμα κι έρχεται τώρα στο Δ.Σ.; Κάναμε περίπου ένα χρόνο για να 
φέρουμε το θέμα στο Δ.Σ. 

Επίσης, όταν είχαμε συζητήσει στο παρελθόν για την παραχώρηση μέρους του αύλειου 
χώρου στο σύλλογο «Πρωτοβουλία για το Παιδί», είχε αναφερθεί ότι τα γραφεία που στεγαζόταν 
παλιότερα το Κ.Ε.Π., ήταν ήδη παραχωρημένα στον εκπολιτιστικό και μορφωτικό σύλλογο 
Βεργίνας «Οι Αιγές».  

Βοργιαζίδης: Δεν έχω να σας πω τίποτε παραπάνω. Το μόνο που δε γνωρίζετε είναι ότι 
στις 3 Φεβρουαρίου στάλθηκε από την υπηρεσία του Δήμου το αίτημα του συλλόγου στην Τ.Κ. 
Βεργίνας, προκειμένου να γνωμοδοτήσει το Συμβούλιο της Τ.Κ. Όλα αυτά τα ζητήματα απαιτούν 
πολύ χρόνο. Θα μπορούσε ενδεχομένως να υποβληθεί και πριν από 1-2 συνεδριάσεις κι όχι 
σήμερα και να μην τίθεται αυτό το θέμα. 

Αγγέλογλου: Για πολλοστή φορά σε αυτό το Δ.Σ. έχει ειπωθεί «τα μιλήσαμε και τα 
συμφωνήσαμε κατ’ ιδίαν» κι όχι σε δημόσιο διάλογο. 

Στη δευτερολογία μου θα σας πω ποιος το κάνει αυτό καθ’ έξιν. Αυτό παραπέμπει στο 
ρεμπέτικο τραγουδάκι «Δεν ξανακάνω φυλακή με τον Καπετανάκη». 

Και επειδή η ντροπή είναι θεμέλιο ηθικής αρχής, θα ήθελα να ρωτήσω αν ντρέπεστε που 
το φέρνετε αυτό συνέχεια κ.Βοργιαζίδη, τόσες φορές. 

Κοστογλίδου: Το γραφείο του πρώην Δημάρχου Βεργίνας αυτή τη στιγμή είναι κλειστό, 
αλλά ίσως θα μπορούσε να χρησιμοποιηθεί μελλοντικά για σκοπούς της Τ.Κ. 



Εγώ προτείνω, επειδή ξέρω ότι έχετε έρθει σε επαφή με το σύλλογο κι επειδή τυχαίνει να 
γνωρίζω τι πραγματικά θέλουν, ανεξάρτητα από το αν στην αίτησή τους το γράφουν διαφορετικά, 
να παραχωρηθούν οι δύο αίθουσες που στεγαζόταν το Κ.Ε.Π., οι οποίες έχουν ανεξάρτητη είσοδο 
κι επίσης εξυπηρετούν απόλυτα τον πολιτιστικό σύλλογο, γιατί στον ένα χώρο μπορούν να 
βάλουν τις ντουλάπες με τις στολές τους και τον άλλο χώρο να τον χρησιμοποιήσουν ως γραφείο. 

Όπως γνωρίζετε πολύ καλά, ο υπόγειος χώρος είναι σε άθλια κατάσταση κι επιπρόσθετα 
πρέπει να ανοιχτεί και νέα είσοδος. Από τη στιγμή που υπάρχουν οι χώροι κι είναι ελεύθεροι, 
γιατί δεν παραχωρούμε εκείνους τους χώρους και πρέπει σώνει και καλά να δεσμεύσουμε το 
γραφείο του πρώην Δημάρχου, που μπορεί να το χρησιμοποιήσει κι ο Πρόεδρος της Τ.Κ; Οι 
χώροι του ΚΕΠ τους εξυπηρετούν, αφού είναι δύο και βολεύουν περισσότερο από το γραφείο του 
πρώην Δημάρχου. 

Βοργιαζίδης: Εγώ αυτή τη στιγμή δε μπορώ να αλλάξω ούτε το αίτημα του συλλόγου, 
ούτε τη γνωμοδότηση του συμβουλίου της Τ.Κ. Επομένως η εισήγηση μένει ως έχει. 

Λαζαρίδης: Στο δημοτικό κατάστημα Βεργίνας στεγάζονται οι υπηρεσίες του Δήμου, η 
ποδοσφαιρική ομάδα, το αγροτικό ιατρείο, τώρα πλέον ο πολιτιστικός σύλλογος, χρησιμοποιείται 
από την ΚΕΠΑ κι εκ περιτροπής από τη ΙΖ΄ εφορεία αρχαιοτήτων για να κάνει εκδηλώσεις. 

Από ότι καταλαβαίνετε, στριμώχνουμε σε αυτό το κτίριο τους πάντες, γιατί δεν έχουμε 
άλλο δημοτικό κτίριο. 

Κοστογλίδου: Ξέρετε πολύ καλά ότι η ΚΕΠΑ χρησιμοποιεί το χώρο συνεδριάσεων του 
Δ.Σ. του πρώην Δ.Βεργίνας κι έχει γίνει επιμερισμός με τέτοιο τρόπο που δύο ημέρες θα έχει την 
αίθουσα ο πολιτιστικός σύλλογος … 

Πρ.Αντιπρόεδρος: κ.Κοστογλίδου, ο κ.Βοργιαζίδης ήταν σαφής κι είπε ότι δε μπορεί να 
αλλάξει το εισηγητικό, γιατί υπάρχει γνωμοδότηση του συμβουλίου της Τ.Κ. 

Κοστογλίδου: Εγώ όμως έχω δικαίωμα να κάνω δευτερολογία στις τοποθετήσεις των 
άλλων συναδέλφων. Εσείς που κωλύεστε για την παραχώρηση των δύο γραφείων, από τη στιγμή 
που ξέρετε ότι ο σύλλογος τα θέλει; Αυτή ήταν η αρχική τους πρόταση. 

Λαζαρίδης: Στο ισόγειο στεγάζεται η ομάδα της Βεργίνας. 
Κοστογλίδου: Δεν έχει έρθει θέμα στο Δ.Σ. για παραχώρηση χώρου στην ομάδα της 

Βεργίνας. 
Λαζαρίδης: Θα έρθει άμεσα. Άτυπα δόθηκε για λίγο διάστημα. 
Κοστογλίδου: Μα γιατί δε φέρατε σήμερα κι αυτό το θέμα; Χάνουμε χρόνο κ.Λαζαρίδη. 

Συγκυριακά έπρεπε σήμερα να γίνει αυτό. 
Γιαννουλάκης: Ακούσαμε ότι χρησιμοποιούνται χώροι δημοτικών κτιρίων χωρίς ανάλογη 

απόφαση του Δ.Σ. 
Προκειμένου να μην υπάρχει αυτό το μπέρδεμα κι η δυσαρμονία, προτείνω να αναβληθεί 

το θέμα, να ερωτηθεί ο σύλλογος αν συμφωνεί με τους χώρους που υπάρχουν για παραχώρηση, 
να μη δεσμεύσουμε το γραφείο του πρώην Δημάρχου και να βρεθεί κι ο χώρος για την ομάδα του 
χωριού. 

Λαζαρίδης: Μα δεν έχουμε άλλους χώρους. Ως Δ.Βεργίνας νοικιάζαμε χώρους για να 
στεγάσουμε το αγροτικό ιατρείο και το ΚΕΠ. Για οικονομικούς λόγους αυτές οι υπηρεσίες 
στεγάζονται στο δημοτικό κατάστημα Βεργίνας κι εκεί πλέον προσπαθούμε να εξυπηρετήσουμε 
κι όλους τους άλλους. Δεν έχουμε άλλο διαθέσιμο χώρο. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη; 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δεκαεπτά (17) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Λαζαρίδης, 
Π.Παυλίδης. Θ.Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Κορωνάς, Β.Παπαδόπουλος, 
Κ.Κουτσαντάς, Β.Λυκοστράτης, Α.Δέλλας, Ε.Αρχοντάκη, Α.Παπαδόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οκτώ (8)  δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ι.Αγγέλογλου, 
Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, 
Ι.Ασλανίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-4-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη. 
2.- Την από 2-8-2013 αίτηση του Εκπολιτιστικού και Μορφωτικού Συλλόγου Βεργίνας «Οι Αιγές». 



3.- Την υπ’ αριθ. 316/2011 απόφαση του Δ.Σ. 
5.- Την υπ’ αριθ. 2/2014 απόφαση του Συμβουλίου της Τ.Κ. Βεργίνας. 
6.- Το με αρ. πρωτ. 5211/31-1-2014 έγγραφο του Τμήματος Αξιοποίησης Περιουσίας. 
7.- Το με αρ. πρωτ. 4555/29-1-2014 έγγραφο Γραφείου Νομικού Συμβούλου. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις των άρθρων 96 και 185 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), καθώς και του άρθρου 65 του 
Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης, για τέσσερα (4) έτη: α) του 1ου ορόφου να 
τον χρησιμοποιήσει ως γραφείο και β) μέρος του υπογείου χώρου, που βρίσκεται στην αριστερή 
πλευρά της εισόδου του λεβητοστάσιου, για να χρησιμοποιηθεί ως χώρος έκθεσης παραδοσιακού 
υλικού του δημοτικού καταστήματος Βεργίνας, στον εκπολιτιστικό και μορφωτικό σύλλογο 
Βεργίνας «Οι Αιγές», με τις εξής προϋποθέσεις: 1) τη δημιουργία ανεξάρτητης εισόδου στον 
παραχωρούμενο υπόγειο χώρο και 2) την από κοινού χρήση των παραχωρούμενων χώρων με το 
Δ.Βέροιας, για την εξυπηρέτηση των αναγκών της Τ.Κ. Βεργίνας. 

Το κόστος κατασκευής και αποκατάστασης για οποιαδήποτε προσθήκη, τροποποίηση ή 
μεταρρύθμιση γίνει στην προς παραχώρηση αίθουσα, θα βαρύνει εξ’ ολοκλήρου τον εκπολιτιστικό 
και μορφωτικό σύλλογο Βεργίνας «Οι Αιγές».  

Σε περίπτωση που εκλείψουν οι λόγοι της παραχώρησης η παρούσα απόφαση ανακαλείται. 
Β) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη για την 

υπογραφή του σχετικού συμφωνητικού.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  173 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Βοργιαζίδου  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Γ. Σουμπέκας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Σοφρόνωφ  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-05-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


